



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2004-75**

under the

**PARKS ACT  
(O.C. 2004-274)**

*Filed July 26, 2004*

**1 Section 16 of New Brunswick Regulation 85-104 under the Parks Act is amended**

*(a) by repealing subsection (1) and substituting the following:*

**16(1)** No person, unless the person is a conservation officer appointed under the *Fish and Wildlife Act*, shall have in his or her possession a loaded firearm or discharge a firearm within a provincial park.

*(b) by repealing paragraph (2)(d) and substituting the following:*

*(d)* he or she is a conservation officer appointed under the *Fish and Wildlife Act*.

**2 This Regulation comes into force on September 1, 2004.**

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2004-75**

établi en vertu de la

**LOI SUR LES PARCS  
(D.C. 2004-274)**

*Déposé le 26 juillet 2004*

**1 L'article 16 du Règlement du Nouveau-Brunswick 85-104 établi en vertu de la Loi sur les parcs est modifié**

*a) par l'abrogation du paragraphe (1) et son remplacement par ce qui suit :*

**16(1)** Il est interdit de posséder une arme à feu chargée ou de décharger une arme à feu dans un parc provincial, à moins d'être un agent de conservation nommé en application de la *Loi sur le poisson et la faune*.

*b) par l'abrogation de l'alinéa (2)d) et son remplacement par ce qui suit :*

*d)* son possesseur est un agent de conservation nommé en application de la *Loi sur le poisson et la faune*.

**2 Le présent règlement entre en vigueur le 1<sup>er</sup> septembre 2004.**